
Boško Tomić 

Pitanje postavljeno Federalnom ministarstvu poljoprovrede, vodoprivrede i šumarstva: „Da li 

Ministarstvo ima Pravilnik o zaštiti šuma od potkornjaka i šta će učiniti na zaštiti četinara, s 

obzirom da je već primjetno kako dolazi do sušenja ove vrste drveća?“ 

 


